
Referat kredsbestyrelsesmøde den 7. oktober 2024 

Fraværende: Birthe P. 

 

1. Godkendelse af referat fra 12. aug. Godkendt 
2. Godkendelse af dagsorden.  

Punkt 12: Regional interessevaretagelse 
3. Evaluering af temadag for klubbestyrelser i Silkeborg. 

En rigtig fin dag med deltagelse fra alle klubber. Prisen var den samme som på 
Bogensholm, selvom der var 7 deltagere mere end sidste år.  
En rigtig god ide at få Astrid med – hun var også meget tilfreds med dagen. 

4. Parkinsonskoledag i Kolind+ den 11. oktober. 
Der er meget stor interesse for at deltage – pt tilmeldt 112. 
Der er ikke nogen, der har ønsket transport til/fra Kolind St. 

5. Bestyrelsesmøder fremover? Birthe kan ikke om mandagen – men deltager ved 
næste møde den 2. december – julefrokost. (Hanne) 
Alle møder afholdes på Åby bibliotek. Datoer for 2025 fastlægges næste gang. 

6. Nytårskur afholdes den 10. januar kl.13-16.  
Samme sted som sidste år  
Hanne vil prøve at søge §18 midler til indkøb af Højskolesangbøger, så vi har 
vores egne. 

7. Kredsgeneralforsamling den 27. marts. Kl. 14-16. René har lovet at komme på 
besøg igen…. 

8. Kredsens økonomi. Der er pt 165.000 kr i kassen. 
Budget for 2025 kommer på næste møde. 

9. DH lokalpuljemidler – der er søgt (og bevilget) 50.000 kr til nydiagnosticerede på 
SANO ligesom sidste år. Samme program som sidste år.  
Det bliver en lørdag i marts 2025. Torben deltager fra bestyrelsen (+ Hanne). 

10. Østjyllandskredsens hjemmeside – Hanne opfordrer til, at vi bruger den noget 
mere.  

11. Deadline til kredsbladet: den 1. december – sendes til Thomas 
Deadline til ParkinsonNyt: den 22. oktober – sendes til Lone 

12. Regional interessevaretagelse 
Der er kommet nye medlemmer: Thomas Larsen fra Skejby Sygehus og 
kredsformand i Horsens, Hanne Lindstrøm Jacobsen. 
Malte er sekretær. 
Næste møde er den 26. oktober. 

13. Eventuelt 
• møde mellem Bergliot, Hanne og Ulrik Husted fra Parkinsonforeningen 

den 29. oktober 



• Der er pt 1407 medlemmer i Østjyllandskredsen. 
Djursland:   175 
Odder:   96 
Randers:  224  
Skanderborg:  146 
Silkeborg:   222 
Århus:   537 
Samsø:  7 
Der er ny praksis i Hovedforeningen. Døde medlemmer sorteres nu 
automatisk fra. De efterlevende familiemedlemmer kontaktes efter ca 1 
måned for at høre, om de stadig vil være medlem. Det vil de fleste.  
 

• Der har været mange arvesager i 2024. Der er indtil nu kommet ca 10 mill 
ind. 

• SANO har ikke flere pladser til parkinsonpatienter. Hovedforeningen søger 
efter et nyt sted til afholdelse af kurser. Evt. eget byggeri.  

• EXterne medlemmer i HB hedder nu direkte udpegede. Der er 4 direkte 
udpegede, heraf 1 fra gruppen yngre parkinson. 

• Emner til næste parkinsonskoledag: 
Anne Mette Fogh Rasmussen - foredrag  
Camilla Birkebæk 
Foredrag af forsker, der er til at forstå 
Hvad er DBS operation? Hvordan virker det? Er det noget for mig? 

Punkter til næste møde: 

• International Parkinsondag 
• Udbetaling til klubberne 
• Kredsen har jubilæum den 2. juni 2027 
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